

We are looking forward to receiving your colorful letters.

合辦機構 Co-organisers



香港弱能兒童護助<mark>會</mark> The Society for the Relief of Disa<mark>bled Children</mark>



香港復康會 The Hong Kong Society for Rehabilitation



KOB.HONGKONG

詳情請參閱背頁. Please turn over to read the details.

比賽目的:

街坊小子木偶劇場希望鼓勵香港學童藉著寫信填色來表達他們對關愛共融及健康生活的認識,更希望透過學生作品推廣友愛、包容、零歧視的健康成長環境。

評審單位:香港弱能兒童護助會、香港復康會、街坊小子木偶劇場

參賽準則:

- 1. 於每次觀看木偶劇表演後,每位參加者只可遞交作品一份。
- 2. 參加者必須在信紙上清楚填寫學校名稱、學生全名、班別。
- 3. 參加者在信紙上除填色外,也可加入具創意的構想/圖畫。
- 4. 所有參賽作品不限字數,寫作內容須符合表演劇目主題。
- 5. 所有參賽作品必須於表演後三星期內交給所屬學校,由學校郵寄給本劇場,個別學生亦可直接把作品寄給本劇場(但須寫上回郵地址及聯絡電話)。

獎項:

全學年:中文及英文作品各5名優異獎及金、銀、銅獎各1名,所有獎項設有證書。

查詢: 致電 28193611 或電郵 hkkob@gmail.com 與 John Ho 聯絡。

郵寄地址:香港九龍藍田復康徑7號香港復康會藍田綜合中心地下

Objective:

THE KIDS ON THE BLOCK (KOB) encourage students to express their understanding of inclusive and healthy living through innovative writing and coloring. Ultimately we can build a Friendly, Inclusive and Non-discriminatory environment with their works.

Judge Panel: The Society for the Relief of Disabled Children
The Hong Kong Society for Rehabilitation
The Kids on the Block

Entry Rules:

- 1. After each puppet show, each participant can submit only one entry.
- 2. Each participant must clearly fill in the name of the school, the participant's full name and class on the letters.
- 3. Each participant may color the kids letter and add creative ideas/drawings as appropriate.
- 4. All entries have no word limit, and the content must be related to the topic.
- 5. All entries must be submitted to the school within 3 weeks after the performance, and sent by the school to KOB. Individual student can send the work directly to KOB (return address and telephone no. must be clearly indicated).

Awards:

Full Semester: Merit award (5 pax) & Gold Award (1 pax), Silver Award (1 pax), Bronze award (1 pax) in each of Chinese and English categories, with certificates respectively.

Enquiries: Contact John Ho at 28193611 or email: hkkob@gmail.com

Address: G/F, HKSR Lam Tin Complex, 7 Rehab Path, Lam Tin, Kowloon, Hong Kong



If you would like to write a letter to Kids on the Block, we would love to hear from you! May be you can tell your favorite puppet what you thought about the show! Send your letter to KOB Office at the address below, and we will reply to your letter!

School Name:
Class:
Student Name:
The Kids on the Block
Dear